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To ma być kino dla wszystkich ale nie uciekające od filmów ambitnych - taki cel stawiają sobie zarządzający
skoczowskim kinem. Obiekt ma już 95 lat i choć przez dwa lata był nieczynny - przez kilka ostatnich miesięcy
próbuje nadrobić zaległości. 

POSŁUCHAJ

Mówi nam Edyta Zachurzok z skoczowskiego Domu Kultury. Od roku w skoczowskim kinie działa Dyskusyjny Klub
Filmowy. 

POSŁUCHAJ

Zmienia się repertuar - zmienia się także nazwa kina. Już niebawem obiekt powróci do swojej starej - archiwalnej
nazwy. 

POSŁUCHAJ

Jan Bacza
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